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آلومینیوم اراک در بین 7 باشـگاهی قرار داشـت که فصل گذشـته مجوز 
یافت کرد. این درحالی است که این  حرفه ای را از فدراسیون فوتبال در
یرساخت خوبی  باشگاه با در اختیار داشتن ورزشگاه امام خمینی از ز
یکنانی مانند  برخوردار اسـت و از سـوی دیگر نیز سـاخت و پرورش باز
یـادی را خواسـتار  لیموچـی کـه به عنـوان پدیـده فصـل گذشـته تیم هـای ز
خـود می دیـد، همـه و همـه از کار اصولـی و درسـت در ایـن باشـگاه نوپـا 
در لیـگ برتـر خبـر می دهنـد. بـر همیـن اسـاس دربـاره ایـن دسـتاوردها از 
یک سـو و برخـی مسـائل دیگـر مثـل جنجـال VAR در ایـن ورزشـگاه یـا 
یکنانی که مدنظر این باشگاه قرار دارند دقایقی با محمد رجاییان،  باز
مدیرعامل آلومینیوم اراک به گفت وگو پرداختیم که در ادامه می خوانید. 

وضعیت آلومینیوم با توجه به نتایجی که کسب کرده چطور است؟
ی و حفظ  سیاسـت باشـگاه مـا بـا توجـه بـه مقـدار بودجـه ای کـه دارد، مانـدگار
شأن و شخصیت باشگاه در وهله اول است. البته سختگیری های AFC بر 
فدراسـیون ایـران بـا توجـه بـه برنامه ریزی هایـی کـه فیفـا بـرای این کنفدراسـیون 
انجام می دهد هر روز دارد بیشـتر می شـود و عملا آن فوتبال قدیمی که چند 
یکن را جمع کنیم و با یک داور و مسـئول اجرایی یک مسـابقه برگزار شـود  باز
یخ سـپرده شـده و امروز به لطف این سـختگیری و برنامه ریزی ها  دیگر به تار
، علمی و نوین تبدیل شده که همین موارد کار  فوتبال به یک صنعت پولساز
گـر  را هـم بـرای فدراسـیون و هـم بـرای باشـگاه ها سـخت می کنـد. باشـگاه ها ا
یابی کنفدراسـیون آسـیا را نداشـته باشـند به مرور  شـاخصه ها و معیارهای ارز
زمـان حـذف می شـوند. بـرای همیـن اولیـن چیـزی کـه بـرای مـا مهـم بـوده اینکه 
بتوانیم سـاختارهایی که تعریف شـده را به روز رسـانی کرده و به شـکل علمی 
ی کنیم. به خاطر همین هم امسـال  در باشـگاه آلومینیوم مسـتقر و پیاده سـاز
یافت کرده اند.  توانسـتیم در بین 7 باشـگاهی باشـیم که مجوز حرفه ای را در

حتما به همین دلیل است که ورزشگاه آلومینیوم امروز به یک ورزشگاه محبوب 
برای تیم هایی تبدیل شده که زمین ندارند. این امر برایتان دردسر ندارد؟

ی  قطعا هم برای مجتبی حسینی هم برای مسئولان استادیوم و خود ما مقدار
ی که فدراسیون انجام می دهد تا فوتبال ایران  دردسر است اما این مدل کار
یـم بـا  زنـده بمانـد و بتوانـد در عرصـه بین المللـی ادامـه حیـات بدهـد، مجبور
ی و تعامـل داشـته باشـیم. جاهایـی شـاید علاقه منـد بـه ایـن کار  هـم همـکار
نباشـیم امـا الان بـا سـپاهان یـا پرسـپولیس بایـد چـه کار می کردیـم؟ حتـی بـه 
اسـتقلال هـم اوکـی دادیـم. فکـر می کنـم بـرای آن تحقـق موضـوع لـذت فوتبـال 
کـه الان عالی تریـن و مهم تریـن پایـگاه اجتماعـی بـه شـمار مـی رود، همـه بایـد 

دسـت بـه دسـت هـم داده و ایـن کار را انجـام بدهیـم. 

لی ها برای میزبانی اراک درخواستی نداده اند؟ برای آسیا استقلا
نه این طور نیست!

یرسـاخت لازم اصـلا درسـت بـود لیـگ را آغـاز  بـا ایـن وضعیـت یعنـی نداشـتن ز
کنیـم؟ بهتـر نبـود کمـی صبـر می کردیـم؟

عهـده دار ایـن زیرسـاخت ها باشـگاه ها هسـتند نـه فدراسـیون فوتبـال. عمـلا 
ی های آسـیایی مواجه شـده  گر لیگ دیرتر شـروع می شـد با تقویم فشـرده باز ا
و آنجا لیگ به مشکل می خورد. خود ما هم ترجیح می دادیم هفت، هشت، 
۱۰ روز لیگ به تعویق بیفتد اما به هر حال شـروع کردن لیگ از دید مسـئولان 

فدراسـیون درسـت و منطقی بود. 

واقعیـت ماجراهـای VAR در اسـتادیوم اراک چـه بـود؟ گفتـه می شـد هـواداران 
اراکـی اجـازه خـروج دسـتگاه های VAR را نداده انـد!

ک و بـرای ترخیـص اولیـه آنهـا، مسـئولان  بـرای آوردن ایـن دسـتگاه ها بـه ارا
... وارد عمل شده،  سیاسی استان مرکزی از نمایندگان مجلس تا استاندار و
آستین ها را بالا زده و حمایت لازم را انجام دادند. بنابراین ما این دستگاه ها 

ک است. اما  را برای خودمان می دانستیم و فکر می کردیم این VAR برای ارا
در ادامه بعد از بررسـی ها متوجه شـدیم چنین چیزی امکان پذیر نیسـت. در 
هر صورت عزیزان در صداوسیما ایرادهایی گرفتند و قرار بود تست های لازم 
ی کردیـم امـا مسـئولان فدراسـیون می تواننـد  را بگیرنـد؛ هرچنـد مـا هـم همـکار
 VAR گواهـی بدهنـد باشـگاه آلومینیـوم بـرای تحقـق عملیاتی شـدن اسـتقرار
ی و زمینـه ایـن اتفـاق  در ایـران خیلـی زحمـت کشـید چـون همه جـوره همـکار
یـم بـرای دسـتگاه های جدیـد نـگاه  را فراهـم کردیـم. در هـر صـورت امیدوار

ک بشـود.  ویژه ای نیز به اسـتادیوم ارا

دعوایـی بیـن سـرخابی ها دربـاره افزایـش سـقف بودجـه و لیسـت تیم هـا بـه راه 
افتـاده اسـت. فـارغ از ایـن دعواهـا درخصـوص ایـن مسـائل به عنـوان مدیرعامـل 

یـد؟ یـک تیـم لیـگ برتـری چـه عقیـده ای دار
یکنـان در لیسـت بزرگسـالان کاهـش پیـدا کـرده تـا بـه جوانـان  اینکـه تعـداد باز
ی  بیشـتری میـدان بدهیـم، سیاسـت باشـگاه خـود ماسـت. در همیـن دو بـاز
یـم، تعویضی هـا  یکـن ۱8 تـا 22 سـال در زمیـن دار برگـزار شـده حداقـل 6-5 باز
هم جای خود. باشـگاه ما عملا در مسـتطیل سـبز سـرمربی محور اسـت چون 
یـم. مثـلا همیـن چنـد روز پیـش صحبـت چنـد  بـه سـرمربی خـود اعتقـاد دار
ی در ایـران را دارنـد. گاهـی حسـینی تـا  یکـن خارجـی شـد کـه سـابقه بـاز باز
صبـح می نشـیند و فیلـم ایـن نفـرات را بررسـی می کنـد و بـه یکبـاره نظـرش روز 
یافـت  یکنـی بیایـد کـه بـا مبلغـی کـه در بعـد برمی گـردد. او اعتقـاد دارد بایـد باز
یـم  می کنـد بتوانـد کارایـی لازم را داشـته باشـد و نسـبت بـه موجـودی کـه دار
گر تا الان می بینید نتوانسـته ایم این سـه چهار جای  یک سـطح بالاتر باشـد. ا
یـم را پـر کنیـم بـه همیـن موضـوع  خالـی در پسـت هایی کـه نقطـه ضعـف دار
برمی گـردد کـه حسـینی در حـال بررسـی های بیشـتر اسـت. البتـه مـا قطعـا دو 
یکـن اسـمی و باتجربـه را بـه زودی بـه لیسـت خـود اضافـه خواهیـم کـرد.  سـه باز

ید؟ یکن خارجی خاصی را مدنظر دار باز
یکنـان خارجـی امتحـان پـس داده در  هـم خارجـی و هـم داخلـی و شـاید باز

داخـل کشـور بیشـتر مدنظرمـان باشـند. مثـلا همیـن دو 
خارجـی اسـتقلال کـه صحبـت حضـور آنهـا در اراک 

مطرح می شـود. الان تعدادی از باشـگاه ها لیسـت 
یکنانی که جذب  خود را پر کرده اند و تعداد باز

کرده انـد بیشـتر از سـقف مجـاز اسـت و 
می توان روی این نفرات فکر کرد. 

الان حضور یامگا و منتظر 
م  مینیو لو آ ر  د محمد 

مطرح شده است. 
یکـن  باز  4-5 فعـلا 

حسـینی  ی  قـا آ ا  ر
مدنظـر دارد کـه دو 

نفـر از آنهـا همین هایـی هسـتند کـه اسـم آوردیـد و بـه تحقـق ایـن اتفـاق خیلـی 
نزدیـک هسـتیم. 

درباره یامگا برخی این طور می گویند که این انتقال منتفی شده است. 
یکن از لحاظ پزشکی بالاخره مواردی  انتقال یامگا هنوز منتفی نشده. این باز
یکـن مدنظـر سـرمربی آلومینیـوم هسـتند  دارد. امـا همان طـور کـه گفتـم 8 باز
یکنـان  کـه از بیـن ایـن نفـرات بعـد از بررسـی های لازم دو سـه نفـر بـه جمـع باز

تیـم اضافـه خواهند شـد. 

منتظر محمد هم به صورت جدی مورد توجه باشگاه اراکی قرار دارد؟
بله درست است. 

یکن بزرگسال به لیست هستید؟ پس مخالف اضافه شدن باز
کـه در آسـیا شـرکت می کننـد از ایـن موضـوع منتفـع شـده و  گـر تیم هایـی  ا
ینـی کننـد بحثـی نیسـت امـا عمـلا چهارچوبـی کـه فیفـا و  بتواننـد افتخارآفر
AFC به دنبال آن هسـتند همین روشـی اسـت که فدراسـیون فوتبال درپیش 
یکنـان جـوان. ضمـن اینکـه در بحـث  گرفتـه اسـت، یعنـی توجـه کـردن بـه باز
کادمی  خود  یکنـان در سـال های آینـده بایـد قطعـا از آ مجـوز حرفـه ای، ایـن باز

ایـن باشـگاه ها باشـند. 

بـه نظـر می رسـد بـا ایـن شـرایطی کـه از وضعیـت آلومینیـوم می گوییـد در پایـان 
فصـل بایـد منتظـر لیموچی هـای دیگـری در تیـم اراکـی باشـیم؟

گر  شـک نکنیـد ایـن اتفـاق می افتـد. مـا اول بایـد باشـگاه خـود را حفـظ کنیـم. ا
ی یـا تمریـن نکنیـم دیگـر فوتبـال چـه مـزه ای بـرای هواداران مـان  ک بـاز در ارا
یرسـاخت های بادوامـی را بـرای تیـم درسـت کنیـم. البتـه  دارد؟ پـس بایـد ز
یـک نگرانـی هـم هـواداران مـا دارنـد کـه می گوینـد بـا ایـن وضعیـت کـه چنـد 
یکـن جـوان از تیـم رفته انـد، آلومینیـوم نیفتـد. امـا خیال شـان راحـت باشـد،  باز
یکنانـی کـه دو فصـل اسـت در ایـن  ایـن اتفـاق نمی افتـد. مـا بایـد بـه ایـن باز
یم. همه اینها  باشگاه با رقم های منطقی و اصولی کار می کنند احترام بگذار
یکنـان خوبـی هسـتند و شـرایط مـا بهتـر هـم خواهـد شـد. البتـه روش آقـای  باز
ی  حسـینی و فوتبـال خوبـی کـه آلومینیـوم بـاز
می کند یک مقدار مردم را پرتوقع کرده است. 
یم قهرمان لیگ برتر شویم بلکه  ما قصد ندار
یکنان جوان و  یم با استفاده از باز دوست دار
قرار گرفتن در مسـیر حرفه ای فوتبال شـادی 
و نشـاط را بـرای هواداران مـان 
ضمـن   ، یـم ر و بیا یـد  پد
نیـز  ل  سـا هـر  ینکـه  ا
بـا ایـن نفـرات جـزء 
ن  ا ز شگفتی سـا

باشـیم. 

رجاییان در گفت وگو با »فرهیختگان«: فکر می کردیم VAR برای خودمان است!

خارجی های امتحان پس داده مدنظرمان هستند
 قطعا نمی افتیم، حسینی توقع هواداران را بالا برده است           منتظر لیموچی های جدید باشید

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

یامگا، ستاره فرانسوی استقلال فعلا شرایط سختی 
برای بازی کردن دارد تا جایی که نه ضربه سر می زند 

نه زاویه دید مناسب دارد

جعبه سیاه کوین 
با داغ شدن اخبار درخصوص کوین یامگا، مدافع هافبک فرانسوی 
یکن به تیم های دیگر  استقلالی ها و موضوع انتقال احتمالی این باز
کی  این مساله عنوان شد که چرا نکونام درحالی که برخی ادعاها حا
یکن حتی شرایط بازی را پیدا کرده )براساس اخباری  است که این باز
ی  یـــت انتقال به تیم های لیگ برتری ماننـــد آلومینیوم( از و بـــا محور
در جمع آبی پوشان برای فصل جدید رقابت های داخلی و آسیایی 
بهره نمی برد؟این در حالی است که دکتر زارع، پزشک استقلال روز 
گذشته در گفت وگویی مفصل با رسانه رسمی این باشگاه درخصوص 
یکن  وضعیت یامگا به صحبت پرداخته و درمورد شرایطی که این باز
برای بازگشت به میادین دارد اوضاع او را تشریح کرد. زارع در مهم ترین 
بخش صحبت هایش اظهار داشت: »باید بپذیریم که چشم یکی از 
ارکان اصلی شاخصه های یک فوتبالیست حرفه ای است. به هرحال 
ی کند.  گاه محتاط تر باز ی ناخودآ یکن است و شاید در طول باز باز
باید این موضوع در جریان مســـابقات اثبات شـــود. من شـــخصا به او 
توصیه کردم در ســـطحی پایین تر که حساســـیت کمتری وجود دارد 
ی کنـــد تا خودش را محک بزند و ببیند که تاثیر آن اتفاق  فوتبـــال بـــاز
ی او چگونه خواهد بود و آیا تاثیری می گذارد یا نه. در واقعیت  ی باز رو
یکنی با این شرایط در لیگ نخبگان و جایی  ی باز ی رو سرمایه گذار
مثل استقلال که انتظارات بالاست، کار سختی است.« همه اینها در 
حالی هستند که پیرو صحبت های دکتر زارع از تمرینات استقلال 
خبر می رسد یامگا با وجود همراهی با سایر آبی پوشان در تمرین اما 
هنوز به واســـطه آســـیب دیدگی که برای او ایجاد شـــد، همچنان دید 
یکن  کافی ندارد، ضمن اینکه به وضوح مشـــخص اســـت که این باز
ینـــات با احتیاط بیشـــتری کار کـــرده و کمتر برای تصاحب یا  در تمر
حفظ توپ درگیر می شـــود. نکته دیگر اینکه یامگا در موقعیت های 
لازم حتـــی از زدن ضربـــه ســـر نیز ممانعت به عمـــل آورده و این بدان 
معناست که یامگا هنوز برای بازگشت به میدان و همراهی استقلال 

یادی دارد.  هنوز مشکلات ز

تغییرات در هیات مدیره پرسپولیس قطعی است

شهریاری رفتنی شد؟
مجمع باشگاه پرسپولیس روز چهارشنبه همین هفته )7 شهریور ( 
گر اتفاق خاصی رخ نداد باید شـــاهد تغییراتی  برگزار خواهد شـــد و ا
در هیات مدیره این باشـــگاه بود. پیش از این قرار بود که ســـه عضو 
هیات مدیره باشـــگاه به همراه مدیرعامل این باشـــگاه را بانک شـــهر 
تعیین کند و دو عضو دیگر را نیز دو بانک ملت و تجارت انتخاب 
یاســـت هیات مدیره را  کننـــد کـــه در این میان یکی از این دو عضو ر
برعهده خواهد داشـــت. در حال حاضر مدیرعامل و یکی دو عضو 
هیات مدیـــره ایـــن باشـــگاه با لابی هایی که با مدیرعامل بانک شـــهر 
داشـــته اند تا حدی توانســـته اند شـــانس ماندن خود را در پرسپولیس 
افزایـــش دهنـــد امـــا حضور دو عضو جدید از ســـوی دو بانک ملت و 
تجـــارت در هیات مدیره باشـــگاه تقریبا قطعی شـــده اســـت. با این 
یاد جای خود را به فرد  ی به احتمال خیلی ز تفاســـیر حســـین شهریار

جدیدی خواهد داد. 

تراکتور همچنان خرید می کند

تقویت خط حمله با مهاجم آلبانیایی
کتور برای تقویـــت خط حمله  ینـــه مدنظـــر ترا ســـوکول چیکالشـــی گز
کره و توافق با ســـعید  که صبح دیروز وارد تبریز شـــده بود، پس از مذا
ی  کتور قرارداد همکار مظفری زاده، سرپرست مدیرعاملی باشگاه ترا
خود را با تیم فوتبال این باشگاه امضا کرد. او سابقه پوشیدن پیراهن 
تیم های بســـا، کوکســـی، اســـکندربو کورچه و تیرانا در لیگ آلبانی، 
ک  . ان. کی اســـپلیت کرواسی، باشا اینچئون یونایتد در لیگ کره، آر
، گوزتپه و کونیااسپور  ، عثمانلی اسپور ، بلدیه اســـپور آق حصار شـــهیر
ی  ترکیه و الخلیج عربستان را در کارنامه دارد. چیکالشی در 5۹ باز
ملی برای تیم ملی آلبانی ۱۳ گل به ثمر رســـانده اســـت. او فصل قبل 
آمـــار ۱2 گل و 5 پـــاس گل در لیـــگ ترکیـــه از خود برجای گذاشـــت  و 
حـــالا در خـــط حملـــه تیم تبریزی بایـــد باید با نفراتی چون تومیســـلاو 
اشـــترکال، رحمـــان جعفری و مهدی عبدی بـــرای حضور در ترکیب 

اصلی رقابت کند.

اخبار کوتاه
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ک کشور سازمان ثبت اسناد و املا
ک استان البرز اداره کل ثبت اسناد و املا

ک حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو اداره ثبت اسناد و املا
هیـــات موضـــوع قانـــون تعیین تکلیف وضعیـــت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد 

سند رسمی
گهـــی موضـــوع مـــاده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  آ

و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره ۱4۰۳6۰۳۳۱۰57۰۰۰6۰۱ هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رســـمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم 
فاطمه رحیمی فرزند ناصر به شماره شناسنامه 547 صادره از فریدن در یک قطعه 
ک 8۳8 فرعی از ۳62 اصلی  زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۳8۰ مترمربع از پلا
ی معاینه فنی خیابان شهیدان  یلا روبه رو واقع در کرج جاده محمد شهر همایون و
ی از مالک رســـمی آقای/ خانم محمدحســـین  ینی خریدار بورقی کوچه عارف قزو
حاجی عزیزی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به 
گهی می شود. درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  فاصله ۱5 روز آ
گهی به مدت  یخ انتشار اولین آ متقاضی اعتراضی داشـــته باشـــند می توانند از تار
دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
یخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی  تار
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
یخ انتشار نوبت اول: 05/ 06/ ۱40۳ تار
یخ انتشار نوبت دوم:2۱/ 06/ ۱40۳ تار
ک ناحیه دو کرج  مهران رشیدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املا
گهی: ۱77۱09۱  شناسه آ

گهی فقدان سند مالکیت آ

آقای امیرحسین دیوسالار با ارائه دو برگ استشهادیه که در دفتر اسناد 

رسمی شماره ٢١٦ رویان تصدیق شده است اعلام داشته مقدار ١٦٥ سهم 

ک  مشاع از ۱2۳8۰ سهم ششدانگ عرصه و اعیان مزروعی – بیشه زار پلا

ثبتی 4 فرعی از ۱6 اصلی بخش 5 الحاقی ثبت نور که در دفتر الکترونیکی 

۱٤۰۳2۰۳۱۰۰۰6۰۰۳6۰2 به شماره سریال ١٦٦۰7۰ به نام امیرحسین دیوسالار 

ثبت و صادر گردیده بود به علت سرقت مفقود شده لذا درخواست صدور 

ســـند المثنی نموده اســـت در اجرای ماده ۱2۰ آیین نامه اصلاحی قانون 

گهی می گردد چنانچه  ثبت و تبصره های ذیل آن مراتب در یک نوبت آ

اشخاصی مدعی انجام معامله با وجود اصل سند مالکیت مذکور نزد 

گهی می بایست  یخ انتشار این آ خود می باشند ظرف مدت ده روز از تار

اعتراض خود را به پیوســـت اصل ســـند مالکیت یا سند معامله به اداره 

یافت نمایند. بدیهی است چنانچه پس  ثبت محل ارائه و رسید آن را در

از اتمـــام مـــدت مقرر اعتـــراض ارائه نگردد و یا در صورت اعتراض اصل 

سند مالکیت یا سند معامله ارائه نگردد این اداره مطابق مقررات اقدام 

به صدور سند مالکیت المثنی خواهد نمود.

: ۱40۳/06/05   -    میم الف: ۱774949 تاریخ انتشار
ک نور علی سعادتی - رئیس اداره ثبت اسنادواملا

پروانـــه نمایندگـــی شـــرکت بیمه کوثر در شـــهر ســـامان به نام 
محمدمهـــدی قنبـــری ســـامانی کـــد 6۳۹۱ مفقـــود و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد.

مـــدرک دانشـــگاهی اینجانـــب وحیـــد عربعلـــی بـــا کدملـــی 
یخ تولـــد ۱۳4۹ ورودی  2۰۹۱۹5258۳ فرزنـــد ابوالقاســـم بـــه تار
ســـال ۱۳۹۱ فارغ التحصیل ســـال ۱۳۹4 از دانشگاه آزاد واحد 
مشهد رشته شیمی تجزیه مقطع دکترای تخصصی با شماره 
۱44۱4۳ مفقـــود گردیـــده و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد. از یابنده 
درخواســـت می شـــود مدرک را به نشـــانی دانشگاه آزاد واقع در 

مشهد ارسال نمایند.

آگهی مزایده
معاونت امور مدارس ســـما دانشـــگاه آزاد اســـلامی قصد دارد بوفه های مدارس ســـما شهر 
کرمان را طبق جدول زیر به صورت اجاره یک ساله از طریق مزایده عمومی به متقاضیان 

گذار نماید. وا
یافت اسناد مزایده به شرح ذیل اقدام نمایند.  لذا متقاضیان جهت بازدید و در

یافت  گهی جهت بازدید و در یخ درج آ متقاضیان می توانند ظرف مدت ده روز کاری از تار
اسناد مزایده به آدرس: کرمان، دانشگاه آزاد اسلامی واحد شهید حاج قاسم سلیمانی، 

ی شماره 2 مراجعه نمایند. ساختمان ادار
 شرایط عمومی و خصوصی شرکت در مزایده در اسناد مزایده درج گردیده است.

آدرسمتراژ بوفه )مترمربع(محل بوفهردیف

خیابان گلدشت کوچه 657دبستان دخترانه سما )گلدشت(۱

خیابان گلدشت کوچه 65۱دبستان پسرانه سما )گلدشت(2

۳) شهرک خواجو بلوار سما4مجتمع دبیرستان پسرانه )شهرک خواجو

گهی  ضمنا دانشگاه آزاد اسلامی در رد یا قبول پیشنهادات اختیار تام دارد و هزینه درج آ
بر عهده  برنده  مزایده می باشد.


